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Starostwo Powiatowe w Krasnymstawie 

Rada Powiatu Krasnostawskiego 

BRZ.0002.11.2024 

PROTOKÓŁ Nr XI/2024 

z obrad XI Sesji Rady Powiatu w Krasnymstawie VII kadencji 

odbytej w dniu 19 grudnia 2024 r. w sali obrad Starostwa Powiatowego w Krasnymstawie 

Obrady rozpoczęto czwartek, 19 grudnia 2024 o godz. 08:30, a zakończono o godz. 09:51 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 19 radnych. 

Obecni: 

1. Witold Boruczenko 

2. Lucjan Cichosz 

3. Arkadiusz Danielak 

4. Mariusz Frąc 

5. Krzysztof Gałan 

6. Piotr Jelonek 

7. Andrzej Korkosz 

8. Andrzej Leńczuk 

9. Marcin Lis 

10. Marek Nieścior 

11. Marek Nowosadzki 

12. Marek Piwko 

13. Edward Pluta 

14. Piotr Raczkowski 

15. Stanisław Repeć 

16. Jolanta Strefner 

17. Piotr Szewczyk 

18. Janusz Szpak 

19. Marcin Zając 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący Rady - Marek Piwko otworzył obrady XI Sesji Rady Powiatu 

w Krasnymstawie VII kadencji. Powitał wszystkich radnych oraz przybyłych gości, a także 

oglądających transmisję z obrad dzisiejszej sesji. Następnie zarządził przystąpienie do 

przeprowadzenia sprawdzenia kworum, po czym zgodnie z listą obecności stwierdził, że 

obecnych jest 19 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może podejmować 

prawomocne uchwały. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni w materiałach na sesję otrzymali zawiadomienie 

o zwołaniu sesji wraz z następującym porządkiem obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Informacja o sporządzeniu protokołów z poprzednich sesji. 

4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu pomiędzy sesjami.  
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5. Przedstawienie interpelacji i zapytań Radnych. 

6. Wnioski Komisji. 

7. Sprawozdania Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli w Specjalnym Ośrodku 

Szkolno-Wychowawczym im. Janiny Doroszewskiej w Krasnymstawie oraz w Domu 

Pomocy Społecznej w Bończy. 

8. Informacja Zarządu Dróg Powiatowych w Krasnymstawie z wykonania zadań w zakresie 

inwestycji i remontów dróg powiatowych oraz ich aktualnego stanu. 

9. Informacja o aktualnej sytuacji SP ZOZ w Krasnymstawie w zakresie finansowym, 

organizacyjnym i kadrowym.  

10. Przedstawienie planów pracy komisji Rady Powiatu w Krasnymstawie na 2025 rok. 

11. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Krasnymstawie na 2025 rok, 

b) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Krasnymstawie  

na 2025 rok, 

c) przystąpienia do aktualizacji Strategii Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Krasnegostawu, 

d) udzielenia zgody na zawarcie umów z operatorami o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej na terenie 

powiatu krasnostawskiego w 2025 roku, 

e) zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej, 

f) zmian w uchwale budżetowej na rok 2024, 

g) wydatków budżetu powiatu, które w 2024 roku nie wygasają z upływem roku 

budżetowego, 

h) wieloletniej prognozy finansowej, 

i) uchwały budżetowej na rok 2025. 

12. Komunikaty Przewodniczącego i wolne wnioski Radnych. 

13. Zamknięcie XI Sesji Rady Powiatu w Krasnymstawie. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do porządku obrad. 

Radna Jolanta Strefner - Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zawnioskowała  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały, który przygotowała Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji na ostatnim posiedzeniu, które odbyło się 17 grudnia w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Starostę Krasnostawskiego. 

Przewodniczący Rady wobec braku innych zgłaszanych propozycji o przygotowanie zmiany 

porządku obrad poprzez dodanie punktu 11 j) o treści: podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na Starostę Krasnostawskiego. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie wniosku formalnego  

o zmianę porządku obrad sesji poprzez dodanie jako pkt. 11j podjęcie uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Starostę Krasnostawskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) Witold Boruczenko, Lucjan Cichosz, Arkadiusz Danielak, Mariusz Frąc,  

Krzysztof Gałan, Piotr Jelonek, Andrzej Korkosz, Andrzej Leńczuk, Marcin Lis,  

Marek Nieścior, Marek Nowosadzki, Marek Piwko, Edward Pluta, Piotr Raczkowski,  

Stanisław Repeć, Jolanta Strefner, Piotr Szewczyk, Janusz Szpak, Marcin Zając 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że przy 19 głosach za porządek obrad został zmieniony,  

po czym przeszedł do realizacji porządku obrad sesji. 

3. Informacja o sporządzeniu protokołów z poprzednich sesji 

Przewodniczący Rady poinformował, że zostały sporządzone protokoły z poprzednich sesji  

Nr IX/2024 z dnia 15 listopada 2024 r. i Nr X/2024 z dnia 28 listopada 2024 r. które zostały 

udostępnione radnym w materiałach w systemie eSesja, jak również w dniu dzisiejszym 

wyłożone były do wglądu przy liście obecności. Radni nie wnosili uwag do treści protokołów, 

wobec tego stwierdził, że zostały one przyjęte. 

 

4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu pomiędzy sesjami 

Przewodniczący Rady poprosił Starostę – Janusza Szpaka o zabranie głosu i złożenie 

sprawozdania z prac Zarządu pomiędzy sesjami.  

Starosta – Janusz Szpak przed złożeniem sprawozdania z prac Zarządu pomiędzy sesjami 

powiedział: Człowiek wielkiego formatu, oficer Państwowej Straży Pożarnej, nasz rodak, który 

urodził się na terenie naszego powiatu w Wólce Orłowskiej Pan Rafał Bereza, jest to niezwykły 

człowiek, niezwykły talent. Postanowiliśmy uchwałą Zarządu nagrodzić Pana Rafała za to, co 

zrobił, za jego wyniki. Udało się dwa tygodnie temu pokazać tę osobowość w Panoramie 

Lubelskiej, o którą również zabiegałem. Panie Rafale, życie człowieka to ciągłe pokonywanie 

przeszkód, ale przychodzi chwila, czas, dzień, że ma Pan radość z tego co Pan zrobił, co Pan 

robi i co jeszcze może Pan zrobić. Drodzy Państwo, takiej osobowości na terenie naszego 

powiatu nie było. Pięciokrotny mistrz Europy, trzykrotny mistrz świata w sportach,  

w dyscyplinach strażackich. Jest to wspaniały sportowiec, wspaniały oficer i Zarząd postanowił 

Panu podziękować i uhonorować Pana stypendium. Odczytam. Stypendium za osiągnięcia 

wysokich wyników sportowych na szczeblu międzynarodowym dla Rafała Berezy. Składamy 

serdeczne gratulacje, podziwiając sportową postawę i ducha walki. Życzymy dużo wytrwałości 

w dążeniu do osiągania jak najlepszych wyników i sukcesów sportowych. Niech przyznane 

stypendium przyczyni się do dalszych osiągnięć i zrealizowania zamierzonych celów.  

W imieniu Zarządu widnieje tutaj mój podpis. Panie Rafale, jeszcze raz serdecznie Panu 

gratulujemy. Dziękujemy za ducha walki. Jest Pan tym człowiekiem, który rozsławia Pan nasz 

powiat, nasz region. Panie Rafale jest Pan wielki. Duże brawa dla Rafała. Raz jeszcze 

serdecznie gratuluję w szczególny ten czas dzisiaj wręczam Panu to stypendium. Jesteśmy  

w końcówce starego roku. Z tej okazji chciałbym również złożyć Panu życzenia z okazji 

zbliżających się świąt pięknych, polskiego Bożego Narodzenia, polskiej Wigilii. Wszystkiego 

dobrego. Niech się zdarzy. Wielu, wielu jeszcze wspaniałych sukcesów wszyscy Panu 

życzymy.  

 

Oficer Państwowej Straży Pożarnej Pan Rafał Bereza powiedział: Dziękuję ślicznie. Również 

wszystkiego dobrego, zdrowych, wesołych świąt. Zdrowie najważniejsze. Myślę, że wiemy o 

tym jako ludzie, jako społeczność. Dziękuję ślicznie za to wyróżnienie, bo jest to dla mnie 

bardzo ważne. I póki zdrowie pozwoli, póki siły będą, będę chciał dalej reprezentować nasz 

powiat na arenie międzynarodowej. I mam nadzieję, że z takimi skutkami będą dalej.  

 

Następnie Starosta złożył sprawozdanie z prac Zarządu za okres, jaki upłynął od obrad X Sesji 

Rady Powiatu tj. od dnia 28 listopada 2024 r., które stanowi załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący Rady podziękował Staroście za złożone sprawozdanie, po czym przeszedł do 

realizacji punktu 5. 

5. Przedstawienie interpelacji i zapytań Radnych 

Przewodniczący Rady udzielił głosu radnemu Marcinowi Lisowi.  

Radny Marcin Lis powiedział: Panie Przewodniczący, Szanowni państwo, najpierw odczytam 

treść interpelacji, potem słowo wyjaśnienia. W ostatnich dniach zwrócili się do mnie 

mieszkańcy miejscowości Dworzyska sygnalizując pilną potrzebę wydzielenia pasa do skrętu 

w lewo na skrzyżowaniu drogi krajowej 17 oraz drogi powiatowej 3140 L to jest Wał - 

Dworzyska - Latyczów - Krasnystaw (ulica Borowa). Mieszkańcy słusznie w mojej opinii 

zauważają, że natężenie ruchu oraz pogorszona widoczność zwłaszcza w okresie jesienno-

zimowym powoduje duże zagrożenie dla ruchu w tym miejscu. Dodatkowo warto zaznaczyć, 

że w miejscu tym dochodziło w przeszłości do wypadków drogowych. Wobec czego bardzo 

proszę Pana Starostę oraz podległe mu instytucje, właściwe do rozpatrzenia tej sprawy  

o podjęcie niezbędnych kroków i udzielenie za moim pośrednictwem informacji mieszkańcom, 

czy mogą spodziewać się wydającej się przewidzieć przyszłości poprawy stanu bezpieczeństwa 

na wyżej wymienionym skrzyżowaniu. Szanowni Państwo, ja zdaję sobie sprawę, że droga 

krajowa nr 17 jest w zarządzie Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, natomiast na 

wniosek Mariusza Frąca kilkukrotnie zapraszaliśmy przedstawicieli Generalnej Dyrekcji oraz 

przedstawicieli Zarządu Dróg Wojewódzkich, nie pojawili się na naszej sesji, dlatego nie 

możemy zadać im pytań. Dlatego bardzo proszę Pana Starostę oraz instytucje podległe, które 

odpowiadają za bezpieczeństwo drogowe o podjęcie w tej sprawie działań. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rady udzielił głosu radnemu Andrzejowi Leńczukowi. 

Radny Andrzej Leńczuk powiedział: Panie Przewodniczący, Panie Starosto, Wysoka Rado, 

Szanowni Państwo mam kilka interpelacji, ale zacznę może od tej bardziej takiej przyziemnej. 

Szanowni Państwo, na tej sali nieraz padały słowa, że drożyzna więc ta interpelacja będzie 

dotyczyła roku następnego, będzie dotyczyła minimalnego wynagrodzenia, bardzo ważnego 

Szanowni Państwo, bo rzesza pracowników samorządowych to pracownicy Starostwa, ale 

także jednostek podległych, ale przestąpię do meritum. W roku 2025 minimalne wynagrodzenie 

wzrośnie do kwoty 4 666 zł. W związku z powyższym w wielu przypadkach pracownicy 

samorządowi będą objęci regulacją płacową. Zarząd Powiatu zapewne podejmie decyzję 

dotyczącą regulacji płacowych wszystkich pracowników Starostwa oraz podległych jednostek. 

Jaka to będzie kwota przeliczenia pracownika? Szanowni Państwo zazwyczaj bywało i tak 

powinno być, kiedy minimalna rośnie, kiedy dodaje się tym najniżej zarabiającym 

pracownikom to należy także i dokonać regulacji wszystkim pracownikom, bo Szanowni 

Państwo koszty rosną, a to co państwo może odczuwacie teraz przed świętami, a myślę, że po 

nowym roku będziemy wszyscy odczuwali, będzie cały czas drożej. Druga interpelacja 

związana Szanowni Państwo z artykułem, który ukazał się chyba dwa tygodnie temu w Nowym 

Tygodniu. W wydaniu nr 50 (980) Nowego Tygodnia ukazał się artykuł pt. ,,Mamy coraz lepsze 

drogi". W ostatnich latach powiat realizował wiele inwestycji drogowych i śmiało można 

powiedzieć, że doszło do znacznej poprawy sieci drogowej na terenie powiatu. Jednak, 

czytelnik zostaje celowo wprowadzony w błąd czytając ten artykuł, który jest swego rodzaju 

podsumowaniem działalności obecnego Zarządu Powiatu i tutaj w nawiasie zaledwie siedmiu 

miesięcy, przypominam od maja. Pragnę nadmienić, że inwestycje wymienione w artykule były 

rozpoczęte i w 90% realizowane za poprzedniego Zarządu Powiatu. Stąd też nietaktowne jest 

celowe pomijanie tego faktu. To Radni i Zarząd poprzedniej kadencji mogą poczuć się 
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obrażeni. Szanowni Państwo tutaj pozwolę sobie na taką krótką informację. Ja zawsze na tej 

sali mówiłem, że wszystkie dokonania związane z inwestycjami i w ogóle z realizacją budżetu 

to nie zasługa tylko Starosty, Wicestarosty, Zarządu, ale także radnych i myślę, że na tej sali 

jest kilku radnych, którzy podejmowali takie decyzje, które służyły rozwojowi powiatu. Stąd 

też Szanowni Państwo uważam, że za wcześnie troszeczkę chwalicie się, macie czas, kadencja 

trwa 5 lat. Myślę, że po roku możecie pochwalić i wtedy zobaczymy co przez ten rok 

przypuśćmy działalności Państwo zrobicie. Myślę, że tutaj osoba, która była inicjatorem może 

tego artykułu zapomniała o tym, że jednak radni poprzedniej kadencji podejmowali decyzję  

i tutaj tylko tak na dobrą sprawę została postawiona kropka nad i. Szanowni Państwo, następna 

interpelacja związana z przeprawą mostową. Tutaj chciałbym, żeby Zarząd się wypowiedział. 

Miasto Krasnystaw realizuje projekt związany z przeprawą mostową. Czy miasto zwróciło się 

z prośbą do Zarządu Powiatu o dofinansowanie tej inwestycji i jaka była odpowiedź? Pragnę 

zauważyć, że w poprzedniej kadencji miasto udzielało dofinansowania zadań powiatowych  

w drogownictwie w większych kwotach niż inne gminy. Dofinansowanie wynosiło około  

60-70% wartości zadania. I tu Szanowni Państwo uważam, że tak jak mam swoje zdanie co do 

ronda, ale uważam, że ta przyprawa mostowa jest bardzo ważna, bo raz, że ona związana także 

z bezpieczeństwem kraju także w przypadku awarii czy remontu mostu tutaj w centrum ona 

byłaby bardzo potrzebna stąd też prosiłbym, żeby Zarząd odpowiedział mi, pan Starosta  

w imieniu Zarządu czy takie pismo było i czy Zarząd ustosunkował się do tej prośby. Proszę 

państwa teraz tak, dzisiaj w dzisiejszej sesji mamy projekt uchwały, który mówi  

o aktualizacji Strategii Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych MOF-u. Stąd też moja 

interpelacja. W porządku obrad dzisiejszej sesji Rady Powiatu jest uchwała w sprawie 

przystąpienia do aktualizacji Strategii Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskiego 

Obszaru Funkcjonalnego Krasnegostawu. Czy aktualizacja będzie się wiązała ze zmianą 

struktury wydatków i jakich obszarów będzie dotyczyła. Czy Zarząd Powiatu zna plany 

związane z aktualizacją tej Strategii. Szanowni Państwo tutaj powiat jest członkiem MOF-u  

i tam nie mamy co prawda zaplanowanej dużej inwestycji, ale jest zaplanowana inwestycja - 

iluminacja obiektu Kolegium Pojezuickiego i Kościoła. Stąd też jestem zainteresowany czy nie 

będzie to kosztem tego zadania, czy będzie to dotyczyło i jestem ciekawy czego będzie 

dotyczyła ta aktualizacja. Następna Szanowni Państwo interpelacja dotyczy stanowiska 

Zarządzania Kryzysowego, Obrony Cywilnej i Spraw Obywatelskich. Po śmierci pracownika 

Starostwa Powiatowego przez kilka miesięcy obowiązki związane ze stanowiskiem do spraw 

Zarządzania Kryzysowego, Obrony Cywilnej i Spraw Obywatelskich pełnili byli strażacy.  

W chwili obecnej na tym stanowisku został zatrudniony nowy pracownik. Na jakiej zasadzie 

został zatrudniony i czy posiada odpowiednie kwalifikacje do realizacji zadań wynikających  

z zajmowanego stanowiska? Czy pracownik posiada doświadczenie potrzebne na tym 

stanowisku? Ten pracownik jest zatrudniony chyba około trzech miesięcy, stąd też ciekawy 

jestem właśnie czy w poprzedniej pracy zajmował się tymi sprawami, a jak się okazuje 

Szanowni Państwo, to naprawdę odpowiedzialność jest duża i dużo jest spraw, które wymagają 

doświadczenia i dużych kompetencji. I proszę państwa następna interpelacja związana  

z bezpieczeństwem drogowym. Bardzo dużo mówimy o drogach, mówimy o bezpieczeństwie, 

stąd też pozwalam sobie złożyć tą interpelację. Bardzo często poruszany jest temat 

bezpieczeństwa drogowego. Dotyczy to kierowców jak również pieszych. Są na świecie, jak 

również w Polsce rozwiązania na zwiększenie bezpieczeństwa pieszych. Jednym z nich jest 

zainstalowanie przy przejściach dla pieszych dodatkowego oświetlenia, które pozwoli na 

,,doświetlenie" tych miejsc. Może należy rozważyć instalację takiego oświetlenia na drogach 

powiatowych w Krasnymstawie. Zapewne Miasto Krasnystaw i PGE wyraziłyby zgodę na 

instalację dodatkowego oświetlenia na słupach będących w ich zarządzie. Jednym z rozwiązań 

jest instalacja lamp solarnych i hybrydowych, które sprawiają, że w ciężkich warunkach 

pogodowych miejsca te są lepiej widoczne. W przypadku nowych dokumentacji (ulica Okrzei) 
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warto zaplanować przejście 3D. W Polsce takie rozwiązanie jest częścią programu ,,Hello ICE" 

stworzonego przez firmę Budimex, działającej na rzecz poprawy bezpieczeństwa. Proszę 

Państwa, na czym polega to 3D, jest to namalowanie na jezdni, przejściach, które przy 

oświetleniu sprawia wrażenie jakby coś leżało, więc wiadomo, nie leżało tylko było na tym 

przejściu, więc automatycznie taki kierowca szybciej zwalnia. No niestety ja sam się 

przekonałem Szanowni Państwo, że w tych warunkach pogodowych, jesiennych, zimowych 

jest ciężko poruszać się, bo przejścia nie są doświetlone. Nie ukrywam, że ostrożny kierowca 

z Krasnegostawu zna strukturę drogową i przejścia, ale osoba obca często nie wie, gdzie to 

przejście jest, bo są znaki co prawda, ale to poprawiłoby na pewno bezpieczeństwo pieszych  

i kierowców.  

Przewodniczący Rady udzielił głosu radnemu Markowi Nieściorowi.  

Radny Marek Nieścior: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, mam jedną 

interpelację, którą pozwolę sobie teraz przedstawić. Do Zarządu Powiatu w Krasnymstawie  

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Powiatu. Na podstawie §33 Statutu Powiatu 

Krasnostawskiego składam interpelację dotyczącą ogłoszenia przetargu na rozbudowę drogi 

powiatowej numer 3146 L. Uzasadnienie. W sierpniu bieżącego roku do Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg został złożony wniosek na dofinansowanie ,,Rozbudowa drogi powiatowej  

Nr 3146L relacji Brzeziny - Majdan Surhowski - Franciszków - Orłów Murowany - Izbica. 

W związku z tym zwracam się do Zarządu Dróg Powiatowych w Krasnymstawie o ogłoszenie 

przetargu na rozbudowę wyżej wymienionej drogi. Z moich informacji wynika, że firmy 

zajmujące się budową dróg przeżywają poważny zastój, niejednokrotnie nie mając środków na 

bieżące wydatki. Powodem tej sytuacji jest brak pieniędzy dla samorządów, które mogłyby być 

przeznaczone na rozbudowę dróg. Moim zdaniem jest to najlepszy czas na ogłoszenie przetargu 

na rozbudowę tej drogi nr 3146L Brzeziny - Majdan Surhowski - Franciszków - Orłów 

Murowany - Izbica od kilometra 1,516 do kilometra 2,747. o łącznej długości 1231 metrów 

oraz od kilometra 2,747 do kilometra 5,097 o długości 2350 metrów. Mając na uwadze, że to 

Zarząd Powiatu musi wyrazić zgodę na tą inwestycję, mocno apeluję do Zarządu o rozpatrzenie 

powyższej sprawy.  

Przewodniczący Rady udzielił głosu radnemu Piotrowi Szewczykowi. 

Radny Piotr Szewczyk powiedział: Dziękuję za możliwość zabrania głosu. Szanowny Panie 

Starosto, Szanowna Rado mam jedną interpelację. Jakaś równowaga musi być. Także na 

ostatniej sesji były podziękowania z mojej strony za co za co faktycznie te podziękowania były 

potrzebne. Tak teraz będę miał małą uwagę. I w związku z zapytaniami mieszkańców, którzy 

są również interesantami Urzędu Starostwa Powiatowego w Krasnymstawie, kieruję pytanie do 

Pana Panie Przewodniczący Rady Powiatu Krasnostawskiego. Panie Przewodniczący co 

oznacza kartka, która jest naklejona na drzwiach jednego z gabinetów urzędu, gdzie jest mowa 

w tytule o rzekomych dyżurach Prezydium Rady Powiatu w Krasnymstawie, a w dalszej części, 

że Pan Przewodniczący lub Wiceprzewodniczący Rady przyjmują interesantów po uprzednim 

umówieniu się telefonicznie lub umówieniu się przez Biuro Rady. Dobrym zwyczajem  

w urzędzie naszego Starostwa za poprzedniej kadencji było, że Przewodniczący lub jego 

zastępcy mieli wyznaczone godziny urzędowania w jednym w dniu tygodnia. Może nie mam 

dużego doświadczenia samorządowego, lecz wiem, że stałe godziny urzędowania są w naszych 

gminach, urzędach miastach jak i innych Starostwach Powiatowych. Poza tym mieszkańcy, ja 

również uważam, że jest to obowiązek wynikający z zajmowanego stanowiska, za który 

również dostajecie państwo ekwiwalent odpowiednio powiększony, który ma na celu 

rekompensaty utraconych dochodów pracy zawodowej za czas spędzony w Urzędzie Starostwa. 
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W imieniu mieszkańców proszę o odpowiedź i jak najszybsze wyznaczenie dnia oraz godzin 

stałych dyżurów Prezydium. Chciałbym jeszcze dodać, że moim zdaniem jest to w cudzysłowiu 

taki można powiedzieć policzek troszkę dla wyborców, nie tylko państwa wyborców, ale 

również naszych, bo Pan, Panie Przewodniczący, jak i Pańscy Zastępcy reprezentują całą Radę 

Powiatu, również mnie, dlatego też tutaj z tego miejsca proszę Pana Starostę jako najwyższą 

władzę w urzędzie o dopilnowanie, by odbyły się dyżury prezydium. Tak jak w poprzednich 

kadencjach o wyznaczonych godzinach osobiście przez Przewodniczących Rady. A jeśli nie 

macie państwo czasu na bezpośrednie rozmowy z mieszkańcami w naszym imieniu to na 

kolejną sesję mogę przygotować i złożyć wniosek formalny, by móc Panów może zastąpić, bo 

myślę, że każdy z 17 radnych, odliczając oczywiście Starostę i Wicestarostę, chętnie znalazłby 

czas te 2-3 godziny w tygodniu, by poświęcić na rozmowę z mieszkańcami w cztery oczy  

i wysłuchać. Także dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rady udzielił głosu radnemu Arkadiuszowi Danielakowi  

Radny Arkadiusz Danielak: Panie Starosto, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado zwracam się 

tutaj z zapytaniem dotyczącym remontu gabinetu Wicestarosty Powiatu Krasnostawskiego 

Pana Marka Nowosadzkiego. Proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: Jaki jest 

koszt zakupionego wyposażenia gabinetu Wicestarosty? Jaki jest koszt związany z usługą 

remontu tego gabinetu? I uzasadnienie. Bezpośrednio po objęciu mandatu Radnego miałem 

okazję zapoznać się ze stanem wizualnym gabinetu Wicestarosty przy okazji jednej ze swoich 

wizyt w Starostwie. W mojej ocenie stan gabinetu był na tyle zadowalający, że nie wymagał 

przynajmniej w najbliższej przyszłości modernizacji. Tym bardziej dziwi fakt jej wykonania. 

Tyle mówi się o wydatkowaniu środków publicznych i o ich oszczędnym i celowym 

gospodarowaniu. Czy zatem dla pieniędzy publicznych, z których zakupiono wyposażenie  

i wykonano usługę remontu nie było bardziej celowego przeznaczenia? I chciałbym tutaj prosić 

o udzielenie odpowiedzi pisemnej na zadane pytanie i jeszcze chciałbym tutaj powiedzieć kilka 

słów co do tego wniosku. Więc Wysoka Rado, wiem, że ktoś może w tym momencie zarzucić 

mi, że jest to, że to zapytanie jest atakiem, ale to jest bardzo mylne. Wiem również, że mogą 

paść pytania o bardziej celowe przeznaczenie tych środków publicznych aniżeli remont 

gabinetu Wicestarosty Krasnostawskiego. Wiem, że może również paść pytanie jakie byłoby 

bardziej celowe przeznaczenie tych pieniążków. Otóż Wysoka Rado wychodząc naprzeciw 

ewentualnym pytaniom chciałbym wskazać jedną z bardziej celowych metod na wydanie tych 

środków. Z tego miejsca chciałbym również poinformować, że po uzyskaniu odpowiedzi na 

moje zapytanie zwrócę się z interpelacją lub bezpośrednio z wnioskiem do Zarządu Powiatu 

o zabezpieczenie analogicznej kwoty, jaka została przeznaczona na remont gabinetu Starosty, 

na wymianę sprzętu komputerowego, zakup biurek i krzeseł do sali bibliotecznej Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego im. Janiny Doroszewskiej w Krasnymstawie.  

Nie ukrywam, że w mojej ocenie byłoby to bardzo dobre rozwiązanie, bo z jednej strony w ten 

sposób nastąpiłoby wsparcie wszechstronnego rozwoju dzieci i młodzieży, będących pod 

opieką i pobierających naukę w tym ośrodku, a z drugiej strony wsparlibyśmy jako Rada rozwój 

zainteresowań i zdolność naszej młodzieży poprzez poprawę jakości sprzętu komputerowego  

i wyposażenia sali bibliotecznej. Kończąc, chciałbym zwrócić się do Pana Starosty  

z zapytaniem, czy widzi różnicę w sposobie wydatkowania środków publicznych tym, który 

zmaterializował się poprzez zakup wyposażenia do jego gabinetu i tym, który został 

zaproponowany podczas dzisiejszej sesji przez moją osobę.  

Przewodniczący Rady wobec braku zgłaszanych innych interpelacji i zapytań, przeszedł do 

punktu 6. 
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6. Wnioski Komisji 

Przewodniczący Rady zapytał czy jakaś komisja wypracowała wnioski. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Szewczyk poinformował, że po ostatniej kontroli  

w Domu Pomocy Społecznej w Bończy komisja kontrolna przygotowała tutaj dwa wnioski. 

Pierwszy wniosek brzmi: Członkowie Zespołu Kontrolnego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Krasnostawskiego przeprowadzający kontrolę dochodów i wydatków oraz depozytów 

mieszkańców Domu Pomocy Społecznej w Bończy zostali poproszeni przez Pana Dyrektora 

Henryka Podolaka oraz jednego z pensjonariuszy Domu Pomocy Społecznej Pana Grzegorza 

Wójcika o pomoc w zredagowaniu i wydaniu w formie książki tomu wierszy. Wszystkie 

wiersze są autorstwa Pana Grzegorza. Członkowie Komisji Rewizyjnej wraz z Panem 

Dyrektorem placówki wspólnie stwierdzili, że byłby to bardzo dobry pomysł, gdzie taki tomik 

wierszy jednego z naszych pensjonariuszy mógłby posłużyć do promocji naszego powiatu, jak 

i Domu Pomocy Społecznej w Bończy. Liczymy na pomoc w spełnieniu marzenia Pana 

Grzegorza. I drugi wniosek: Komisja zauważyła również możliwość ograniczenia kosztów 

zużycia oleju opałowego, którym jest obecnie ogrzewany ośrodek. Członkowie komisji 

zwracają się z prośbą do Zarządu Powiatu Krasnostawskiego o rozważenie pomysłu montażu 

paneli solarnych celem grzania wody użytkowej w okresie wiosenno-letnim. Przyczyniłoby się 

to do sporych oszczędności.  

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa i Komunikacji 

Stanisław Repeć poinformował, że Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa  

i Komunikacji przedkłada wniosek przyjęty na posiedzeniu w dniu 13 grudnia o przyznanie 

jednorazowej nagrody pieniężnej w kwocie 5000 zł dla pana Marka Klusa Dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych w Krasnymstawie. Kilka słów o tym wniosku. Na posiedzeniu komisji  

w czasie przedstawiania informacji Zarządu Dróg Powiatowych z wykonania zadań w zakresie 

inwestycji i remontów dróg powiatowych, jedną z pozycji kwotowych był nadzór inwestorski 

i te kwoty były zróżnicowane od kilkudziesięciu tysięcy do kilkunastu, a w paru pozycjach były 

zerowe. Komisję to zainteresowało, czemu jest taka różnica i wówczas otrzymaliśmy 

informację od Pana Dyrektora, że przy niektórych inwestycjach pracownicy Zarządu Dróg 

Powiatowych przyjmują nadzór inwestorski. W stosunku do pracowników Pan Dyrektor ma 

możliwość zrekompensowania w postaci nagrody, natomiast mamy też informację, że Pan 

Dyrektor również pełnił funkcję inspektora nadzoru i z tego tytułu nie otrzymał żadnej 

rekompensaty, żadnych środków pieniężnych, dlatego Komisja postanowiła wystąpić do 

Zarządu z takim wnioskiem właśnie, aby zrekompensować i jednocześnie może zachęcić do 

podejmowania dalszych takich działań w przedmiocie nadzoru inwestorskiego, a naprawdę te 

kwoty przeróżnie wyglądają i one tak jak powiedziałem są od kilkudziesięciu tysięcy poprzez 

kilkanaście do zera, kiedy pracownicy Zarządu Dróg Powiatowych, a trzeba przyznać, że kilku 

pracowników Zarządu Dróg Powiatowych posiada uprawnienia. Natomiast nie wszyscy chcą, 

są zainteresowani, aby tą funkcję pełnić, że tak nazwę gratisowo.  

Przewodniczący Rady powiedział, że ma jeszcze tylko prośbę do Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej, aby doprecyzował ten wniosek komisji, czy to jest wniosek komisji kontrolnej,  

bo wygląda, że to jest wniosek komisji kontrolnej, a powinien być wniosek Komisji Rewizyjnej, 

bo są podpisane 3 osoby. Ten wniosek powinien być również przegłosowany na Komisji 

Rewizyjnej, także zamiast oglądać drzwi, to proponowałby również poczytać przepisy. Poprosił 

o uzupełnienie. Następnie w związku z brakiem innych wniosków, przeszedł do punktu 7. 
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7. Sprawozdania Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli w Specjalnym 

Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. Janiny Doroszewskiej w Krasnymstawie oraz  

w Domu Pomocy Społecznej w Bończy 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Piotra Szewczyka  

o przedstawienie sprawozdań. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Szewczyk przedstawił Sprawozdania Komisji 

Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym 

im. Janiny Doroszewskiej w Krasnymstawie oraz w Domu Pomocy Społecznej w Bończy, 

podczas których Zespół Kontrolny nie stwierdził żadnych nieprawidłowości w kontrolowanych 

jednostkach.  

Przewodniczący Rady wobec braku zgłaszanych uwag co do tego punktu, przeszedł do 

realizacji punktu 8.  

8. Informacja Zarządu Dróg Powiatowych w Krasnymstawie z wykonania zadań  

w zakresie inwestycji i remontów dróg powiatowych oraz ich aktualnego stanu 

Przewodniczący Rady poinformował, że informacja ta była szczegółowo omawiana na Komisji 

Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa i Komunikacji, po czym otworzył dyskusję. 

Wobec braku zgłaszanych głosów, przeszedł do realizacji następnego punktu 9. 

9. Informacja o aktualnej sytuacji SP ZOZ w Krasnymstawie w zakresie finansowym, 

organizacyjnym i kadrowym 

Przewodniczący Rady poinformował, że ta informacja również była omawiana bardzo 

szczegółowo na Komisji Ochrony Zdrowia i Polityki Społecznej, po czym otworzył dyskusję. 

Wobec braku zgłaszanych głosów, przeszedł do realizacji następnego punktu 10. 

10. Przedstawienie planów pracy komisji Rady Powiatu w Krasnymstawie na 2025 rok 

Przewodniczący Rady poinformował, że w materiałach radni otrzymali plany pracy komisji 

Rady Powiatu w Krasnymstawie na 2025 rok, które tworzyły i omawiały poszczególne komisje, 

po czym otworzył dyskusję. Wobec braku zgłaszanych głosów, przeszedł do realizacji 

następnego punktu 11. 

11. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Krasnymstawie na 2025 rok 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni w materiałach otrzymali przedmiotowy projekt 

uchwały, po czym otworzył dyskusję.  

 

Przewodniczący Rady wobec braku zgłaszanych głosów zarządził głosowanie w sprawie 

podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Krasnymstawie na 2025 

rok. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) Witold Boruczenko, Lucjan Cichosz, Arkadiusz Danielak, Mariusz Frąc,  

Krzysztof Gałan, Piotr Jelonek, Andrzej Korkosz, Andrzej Leńczuk, Marcin Lis,  

Marek Nieścior, Marek Nowosadzki, Marek Piwko, Edward Pluta, Piotr Raczkowski,  

Stanisław Repeć, Jolanta Strefner, Piotr Szewczyk, Janusz Szpak, Marcin Zając 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że 19 głosami za uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XI/52/2024 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu  

w Krasnymstawie na 2025 rok wraz z wydrukiem imiennego głosowania stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

b) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Krasnymstawie  

na 2025 rok 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni w materiałach otrzymali przedmiotowy projekt 

uchwały wraz załącznikiem, który został opracowany przez Komisję Rewizyjną, po czym 

otworzył dyskusję.  

 

Przewodniczący Rady wobec braku zgłaszanych głosów zarządził głosowanie w sprawie 

podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

w Krasnymstawie na 2025 rok. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (19) Witold Boruczenko, Lucjan Cichosz, Arkadiusz Danielak, Mariusz Frąc,  

Krzysztof Gałan, Piotr Jelonek, Andrzej Korkosz, Andrzej Leńczuk, Marcin Lis,  

Marek Nieścior, Marek Nowosadzki, Marek Piwko, Edward Pluta, Piotr Raczkowski,  

Stanisław Repeć, Jolanta Strefner, Piotr Szewczyk, Janusz Szpak, Marcin Zając 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że 19 głosami za uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XI/53/2024 w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu w Krasnymstawie na 2025 rok wraz z wydrukiem imiennego głosowania stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

c) przystąpienia do aktualizacji Strategii Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Krasnegostawu 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni w materiałach otrzymali przedmiotowy projekt 

uchwały, który opiniowała Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego, Samorządu  

i Etyki. Poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.  

Przewodniczący Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego, Samorządu i Etyki – Marcin 

Lis powiedział, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  

Wobec braku zgłaszanych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zarządził głosowanie  

w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do aktualizacji Strategii Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Krasnegostawu. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) Witold Boruczenko, Lucjan Cichosz, Arkadiusz Danielak, Mariusz Frąc,  

Krzysztof Gałan, Piotr Jelonek, Andrzej Korkosz, Andrzej Leńczuk, Marcin Lis,  

Marek Nieścior, Marek Nowosadzki, Marek Piwko, Edward Pluta, Piotr Raczkowski,  

Stanisław Repeć, Jolanta Strefner, Piotr Szewczyk, Janusz Szpak, Marcin Zając 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że 19 głosami za uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XI/54/2024 w sprawie przystąpienia do aktualizacji Strategii Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Krasnegostawu wraz  

z wydrukiem imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

d) udzielenia zgody na zawarcie umów z operatorami o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej na terenie 

powiatu krasnostawskiego w 2025 roku 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni w materiałach otrzymali przedmiotowy projekt 

uchwały, który opiniowała Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa  

i Komunikacji. Poprosił Przewodniczącego tej Komisji o przedstawienie opinii.  

 

Przewodniczący Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa i Komunikacji – 

Stanisław Repeć powiedział, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały.  

 

Wobec braku zgłaszanych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zarządził głosowanie  

w sprawie podjęcia uchwały w sprawie udzielenia zgody na zawarcie umów z operatorami  

o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności 

publicznej na terenie powiatu krasnostawskiego w 2025 roku. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) Witold Boruczenko, Lucjan Cichosz, Arkadiusz Danielak, Mariusz Frąc,  

Krzysztof Gałan, Piotr Jelonek, Andrzej Korkosz, Andrzej Leńczuk, Marcin Lis,  

Marek Nieścior, Marek Nowosadzki, Marek Piwko, Edward Pluta, Piotr Raczkowski,  

Stanisław Repeć, Jolanta Strefner, Piotr Szewczyk, Janusz Szpak, Marcin Zając 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że 19 głosami za uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XI/55/2024 w sprawie udzielenia zgody na zawarcie umów z operatorami  

o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze 

użyteczności publicznej na terenie powiatu krasnostawskiego w 2025 roku wraz  

z wydrukiem imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

e) zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni w materiałach otrzymali przedmiotowy projekt 

uchwały, który opiniowała Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego, Samorządu  

i Etyki. Poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.  
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Przewodniczący Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego, Samorządu i Etyki – Marcin Lis 

powiedział, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Wobec braku zgłaszanych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zarządził głosowanie  

w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Witold Boruczenko, Lucjan Cichosz, Mariusz Frąc, Krzysztof Gałan, Piotr Jelonek, 

Andrzej Korkosz, Andrzej Leńczuk, Marcin Lis, Marek Nieścior, Marek Nowosadzki,  

Marek Piwko, Edward Pluta, Piotr Raczkowski, Stanisław Repeć, Jolanta Strefner,  

Piotr Szewczyk, Janusz Szpak, Marcin Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Arkadiusz Danielak 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że 18 głosami za i 1 głosem wstrzymującym się uchwała 

została podjęta. 

 

Uchwała Nr XI/56/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

wraz z wydrukiem imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

f) zmian w uchwale budżetowej na rok 2024 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni w materiałach otrzymali przedmiotowy projekt 

uchwały, który opiniowała Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego, Samorządu  

i Etyki. Poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.  

 

Przewodniczący Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego, Samorządu i Etyki – Marcin Lis 

powiedział, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Wobec braku zgłaszanych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zarządził głosowanie  

w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2024. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) Witold Boruczenko, Lucjan Cichosz, Arkadiusz Danielak, Mariusz Frąc,  

Krzysztof Gałan, Piotr Jelonek, Andrzej Korkosz, Andrzej Leńczuk, Marcin Lis,  

Marek Nieścior, Marek Nowosadzki, Marek Piwko, Edward Pluta, Piotr Raczkowski,  

Stanisław Repeć, Jolanta Strefner, Piotr Szewczyk, Janusz Szpak, Marcin Zając 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że 19 głosami za uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XI/57/2024 w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2024 wraz  

z wydrukiem imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 
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g) wydatków budżetu powiatu, które w 2024 roku nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni w materiałach otrzymali przedmiotowy projekt 

uchwały, który opiniowała Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego, Samorządu  

i Etyki. Poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.  

 

Przewodniczący Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego, Samorządu i Etyki – Marcin Lis 

powiedział, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Wobec braku zgłaszanych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zarządził głosowanie  

w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wydatków budżetu powiatu, które w 2024 roku nie 

wygasają z upływem roku budżetowego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) Witold Boruczenko, Lucjan Cichosz, Arkadiusz Danielak, Mariusz Frąc,  

Krzysztof Gałan, Piotr Jelonek, Andrzej Korkosz, Andrzej Leńczuk, Marcin Lis,  

Marek Nieścior, Marek Nowosadzki, Marek Piwko, Edward Pluta, Piotr Raczkowski,  

Stanisław Repeć, Jolanta Strefner, Piotr Szewczyk, Janusz Szpak, Marcin Zając 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że 19 głosami za uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XI/58/2024 w sprawie wydatków budżetu powiatu, które w 2024 roku  

nie wygasają z upływem roku budżetowego wraz z wydrukiem imiennego głosowania 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

h) wieloletniej prognozy finansowej 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni w materiałach otrzymali przedmiotowy projekt 

uchwały, po czym poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Marcina Zająca o odczytanie opinii 

RIO.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Marcin Zając odczytał Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Lublinie z dnia 6 grudnia 2024 roku pozytywnie opiniującą 

przedłożony przez Zarząd Powiatu w Krasnymstawie projekt uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej. 

  

Przewodniczący Rady poinformował, że przedmiotowy projekt uchwały opiniowała Komisja 

Finansów, Rozwoju Gospodarczego, Samorządu i Etyki i poprosił Przewodniczącego tej 

Komisji o przedstawienie opinii. 

 

Przewodniczący Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego, Samorządu i Etyki – Marcin Lis 

powiedział, że przedmiotowy projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany.  

 

Wobec braku zgłaszanych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zarządził głosowanie  

w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Witold Boruczenko, Mariusz Frąc, Krzysztof Gałan, Piotr Jelonek, Andrzej Korkosz, 

Marcin Lis, Marek Nowosadzki, Marek Piwko, Edward Pluta, Piotr Raczkowski,  

Stanisław Repeć, Jolanta Strefner, Janusz Szpak, Marcin Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Lucjan Cichosz, Arkadiusz Danielak, Andrzej Leńczuk,  

Marek Nieścior, Piotr Szewczyk 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że 14 głosami za i 5 głosami wstrzymującymi się uchwała 

została podjęta. 

 

Uchwała Nr XI/59/2024 w sprawie wieloletniej prognozy finansowej wraz z wydrukiem 

imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

i) uchwały budżetowej na rok 2025 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni w materiałach otrzymali przedmiotowy projekt 

uchwały, po czym poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Marcina Zająca o odczytanie opinii 

RIO.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Marcin Zając odczytał Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Lublinie z dnia 6 grudnia 2024 roku pozytywnie opiniującą 

przedłożony przez Zarząd Powiatu w Krasnymstawie projekt uchwały budżetowej na 2025 rok.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że przedmiotowy projekt uchwały był opiniowany przez 

komisje i poprosił Przewodniczących o przedstawienie opinii.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej – Marek Nieścior 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia i Polityki Społecznej – Andrzej Korkosz 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska – Piotr Raczkowski 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa i Komunikacji – 

Stanisław Repeć poinformował, że Komisja Drogownictwa w części dotyczącej działania 

komisji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego, Samorządu i Etyki – Marcin Lis 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wobec braku zgłaszanych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zarządził głosowanie  

w sprawie podjęcia uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2025. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (11) Mariusz Frąc, Krzysztof Gałan, Piotr Jelonek, Andrzej Korkosz, Marcin Lis,  

Marek Nowosadzki, Piotr Raczkowski, Stanisław Repeć, Jolanta Strefner, Janusz Szpak, 

Marcin Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) Witold Boruczenko, Lucjan Cichosz, Arkadiusz Danielak,  

Andrzej Leńczuk, Marek Nieścior, Edward Pluta, Piotr Szewczyk 

BRAK GŁOSU (1) Marek Piwko 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że 11 głosami za, 7 głosami wstrzymującymi się i 1 brakiem 

głosu uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XI/60/2024 w sprawie uchwały budżetowej na rok 2025 wraz z wydrukiem 

imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

j) rozpatrzenia skargi na Starostę Krasnostawskiego 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni w materiałach otrzymali przedmiotowy projekt 

uchwały, który opiniowała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. Poprosił Przewodniczącą tej 

Komisji o przedstawienie opinii.  

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Jolanta Strefner poinformowała, że 

Komisja stwierdziła skargę na Starostę Krasnostawskiego za bezzasadną.  

 

Starosta – Janusz Szpak poprosił, żeby przynajmniej króciutko powiedzieć o co chodzi, bo 

społeczeństwo będzie zainteresowane, wpłynęła poważna skarga. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Jolanta Strefner poinformowała, że 

wpłynęła skarga na Starostę Krasnostawskiego dotycząca wycinki drzew, to znaczy tak to 

człowiek ujął, natomiast to były tylko zakrzaczenia, które były w pasie drogowym i Zarząd 

Dróg Powiatowych po prostu wyciął i tak należało to uczynić. Oczyścił dokładnie pas drogowy.  

 

Wobec braku zgłaszanych innych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  

na Starostę Krasnostawskiego. 

 

Wyniki głosowania  

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Witold Boruczenko, Lucjan Cichosz, Arkadiusz Danielak, Mariusz Frąc,  

Krzysztof Gałan, Piotr Jelonek, Andrzej Korkosz, Marcin Lis, Marek Nieścior,  

Marek Nowosadzki, Marek Piwko, Edward Pluta, Piotr Raczkowski, Stanisław Repeć,  

Jolanta Strefner, Piotr Szewczyk, Janusz Szpak, Marcin Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Andrzej Leńczuk 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że 18 głosami za i 1 głosem wstrzymującym się uchwała 

została podjęta. 

 

Uchwała Nr XI/60/2024 w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Krasnostawskiego 

wraz z wydrukiem imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 
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12. Komunikaty Przewodniczącego i wolne wnioski Radnych 

 

Przewodniczący Rady powiedział: Ja chciałem tak troszeczkę się wytłumaczyć, bo przy 

głosowaniu w uchwale o budżecie wcisnąłem za, natomiast zniknęło mi wszystko, zarówno na 

ekranie, jak i tutaj na telefonie, na którym głosuję i mój głos tak jakby nie został uwzględniony. 

Nie jest możliwe cofnięcie się do tego momentu, także chciałem Państwu powiedzieć, że ja 

jestem jak najbardziej za tą uchwałą, głosowałem za, natomiast niestety złośliwość rzeczy 

elektronicznych sprawiła, że mój głos tak jakby został zakwalifikowany jako brak głosu, czyli 

tak jakbym był w ogóle nieobecny i nie przystąpił do głosowania, za co bardzo was 

przepraszam. I jeszcze chciałbym tak troszeczkę skomentować to głosowanie, podzielić się  

z Państwem pewną refleksją, zwykle tego nie robię, ale wczoraj jak się przygotowywałem do 

sesji, to oglądałem sesję Rady Gminy i dzisiaj radny Piotr Szewczyk, który zarzucił nam 

niepełnienie dyżurów, co jest oczywiście nieprawdą, odpowiemy na to na piśmie, mówi na 

sesjach Rady Gminy o robieniu dróg. Ostatnio mówił o transporcie publicznym, a dzisiaj się 

wstrzymuje. Także taka myśl mi przyszła do głowy jak radny Szewczyk będzie realizował 

swoje te zamierzenia, swoje obietnice bez pieniędzy, bo nie poparł budżetu, czyli nie zgadza 

się z inwestycjami, które będziemy realizować. Wójt Gminy Krasnystaw podziękował radnym 

z Gminy za współpracę. Powiedział o współpracy z Zarządem Powiatu, że jest bardzo dobra. 

Powiedział, żeby tego nie zmieniać. Gdzieś z oddali taki głos był, że zmieniać tylko na dobre. 

Natomiast po tym głosowaniu radny zmienił, ale na gorsze. Bardzo proszę radny Piotr 

Szewczyk.  

 

Radny Piotr Szewczyk powiedział: Bardzo dziękuję za tą uwagę Panie Przewodniczący. Tutaj 

nie do końca mnie Pan zrozumiał, ja wstrzymując się od głosu wcale nie jestem przeciwny 

budżetowi. Po prostu moim zdaniem troszkę tego jest za mało. Nie jestem niestety w Komisji 

Finansów, dlatego mam tutaj informację jakby od moich kolegów, którzy są w Komisji 

Finansów, że tego wszystkiego troszkę jest za mało i po prostu tylko i wyłącznie się 

wstrzymałem, ale to wcale nie znaczy, że w następnym roku, za dwa lata, że nie będę za.  

Po prostu na tą chwilę się wstrzymuje, bo jeszcze nie widzę jakby, nie widzę jakby tej całości, 

także czekam na więcej i tyle, ale wcale nie jestem przeciwny, żeby było jasne.  

 

Przewodniczący Rady powiedział: Czyli tradycyjne za a nawet przeciw. Jak pan radny 

zauważył na temat budżetu mogła być dyskusja. Nie zabierał pan głosu. Szkoda, że nie 

powiedział Pan dlaczego, co Panu się w budżecie nie podoba, co trzeba zmieniać. Na pewno 

Zarząd by to wziął pod uwagę i są zmiany do budżetu i na pewno by się do tego dostosował. 

Bardzo proszę radny Andrzej Leńczuk.  

 

Radny Andrzej Leńczuk powiedział: Panie Przewodniczący, Panie Starosto, Szanowni 

Państwo, tutaj nie jesteśmy jeszcze w tym punkcie wnioski, ale Panie Przewodniczący myślę, 

że to nie w tym punkcie Pan, tak, a jesteśmy, no to przepraszam bardzo, to pozwolę sobie 

odnieść się do Pana wypowiedzi. Panie Przewodniczący myślę, że to takie nietaktowne jest 

zwracanie uwagi radnemu, który jest radnym zaledwie 7 miesięcy, że się nie zna, że ogląda 

drzwi, a nie zna się na przepisach. Ja przepraszam, ale za poprzedniej kadencji Pan także 

chodził na kontrolę i Pan także oglądał obiekty i Pan także przedstawiał wnioski, więc tutaj 

uważam, że nie można tak ocenić radnego, który jest radnym od ośmiu miesięcy. Co do 

budżetu, Szanowni Państwo, ja powiem swoje zdanie. Ja wstrzymałem się. Dlaczego? Dlatego, 

że gdybym głosował przeciwko, to byłbym przeciwko rozwojowi, przeciwko inwestycji, 

przeciwko dofinansowaniu, ochrony zdrowia, pomocy społecznej. Nie, jestem za, z tymże mnie 

osobiście jako radnemu będzie łatwiej Szanowni Państwo po roku kalendarzowym rozliczać 

Państwa z budżetu, niż bym głosował dzisiaj za, bo wtedy możecie Państwo powiedzieć, 
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dobrze, ale głosowałeś za tym budżetem. Stąd też taka moja decyzja, żeby się wstrzymać, ale 

podkreślam jestem za rozwojem, za inwestycjami, za środkami finansowymi, które będą 

pozyskane i które będą wydawane przez powiat.  

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu radnemu Arkadiuszowi Danielakowi.  

 

Radny Arkadiusz Danielak powiedział: Ja troszeczkę tutaj Wysoka Rado i Panie 

Przewodniczący troszeczkę zmienię tutaj ton tego wszystkiego. Ja ogólnie chciałbym 

podziękować Marcinowi Lisowi za tą interpelację dotyczącą tego lewoskrętu i chciałbym 

jednocześnie poinformować radnego Marcina Lisa i mieszkańców Dworzysk, że powinni być 

spokojni o tą inwestycję, przynajmniej staram się jak mogę, jeżeli chodzi o tą inwestycję, żeby 

tam się ten lewoskręt wydarzył i mam na to też dowody. 24 września właśnie zwróciłem się do 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad z wnioskiem o wykonanie lewoskrętu. 

Wówczas podczas rozmowy ustaliłem, że też pomocnym byłoby to, żeby po prostu tutaj też 

zwrócić się do odpowiednich organów. Tutaj mam na myśli Komendę Powiatową Policji  

w Krasnymstawie, tam też się zwróciłem o podanie łącznej sumarycznej liczby wypadków  

w latach 2018-2023 na tym odcinku drogi i później taką informację uzyskałem w dniu  

24 września 2024 r. i później 2 października 2024 r. Sam uzupełniłem swój wniosek  

o wykonanie lewoskrętu dla tej drogi, jak będzie nie wiemy, ale bardzo ci Marcin dziękuję, że 

też włączyłeś się w to. Z tymże tak jak mówię, w tym roku tam przedstawiciele Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad tłumaczyli się po prostu, że mają duży projekt związany 

z doświetleniem, z doświetleniem przejść dla pieszych. To się zgadza, bo wszędzie są  

w granicach tych dróg krajowych robione te doświetlenia przejść dla pieszych. Chciałbym też 

zwrócić uwagę, że też ustaliłem, że tam oprócz tego, żeby wykonać tą inwestycję to będzie 

potrzebna jeszcze odpowiednia dokumentacja i tutaj jeżeli chodzi o tą sprawę to wszystko też 

zawierał mój wniosek, a tutaj tak jak mówię Marcin, dzięki za to wszystko, też możesz uspokoić 

mieszkańców, bo ja też wnioskowałem ze względu na mieszkańców Dworzysk, Wału 

przeważnie, Romanowa i Ostrzycy, bo też tamtędy jeżdżą, ale to jest też Latyczów, Krasnystaw, 

bo też sobie skracają, tak o wykonanie tego lewoskrętu. Przy okazji chciałbym też podziękować 

panu Komendantowi Powiatowemu Policji za sprawne udzielenie informacji w sprawie tych 

wypadków, bo to też był jeden z wyznaczników tego, żeby po prostu samo uzupełnić wniosek.  

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu radnemu Witoldowi Boruczenko.  

 

Radny Witold Boruczenko powiedział: Panie Przewodniczący, Panie Starosto, Szanowni 

Państwo, ja jeszcze raz ponawiam taki wniosek, ponieważ dzisiejsze wstrzymanie się również 

od budżetu polegało na tym, że tworząc nawet Plan sieci rozwoju dróg, czy tworząc budżet  

i gdy były czynione rozmowy w danych gminach, nie byłem informowany o tych spotkaniach, 

także nie miałem możliwości tutaj wniesienia nic. Na 2025 rok nasza gmina, jak gdyby 

finansowo została pominięta z wyjątkiem inwestycji, które są przenoszone na ten rok. Ja mam 

taką bardzo gorącą prośbę, jeżeli Państwo prowadzicie jakieś prace w danych gminach, żeby 

radni z danych terenów byli informowani, że są takie rozmowy, że być może Wójtowie 

wiadomo współfinansują te inwestycje i tej głos też Rad jest bardzo ważny, ale my też żebyśmy 

uczestniczyli aktywnie na tym etapie.  

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu radnemu Mariuszowi Frącowi. 

 

Radny Mariusz Frąc powiedział: Ja chciałem podziękować wszystkim tym, którzy rzetelnie 

pracowali podczas całego procesu inwestycyjnego inwestycji drogowych. Nie mówię tutaj  

o jednostkach, mówię tutaj o wszystkich, o radnych zarówno poprzedniej jak i obecnej kadencji, 
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o pracownikach, którzy przygotowywali kompletną dokumentację. Sprawili to, że nie mamy 

żadnych kłopotów później przy wykonawstwie jak i za samo wykonawstwo. Chciałem również 

zwrócić się tutaj i przekazać na ręce Pana Wiceprzewodniczącego Marcina Zająca, żeby 

przekazał podziękowania za tą inwestycję, którą wykonała Gmina Żółkiewka na drodze 

powiatowej. Wykonała to dobrze. Jeździłem osobiście tamtędy. Szanowni Państwo, ja mam 

tutaj, ja mam tutaj dane dotyczące odcinka, odcinek 3,386 km koszt 5 237 000 zł. Cena za jeden 

kilometr wyniosła 1 469 000 zł. Ja dziękuję za świetnie przeprowadzone postępowania,  

za wykonawstwo i za to, że nasi mieszkańcy naszego powiatu będą mogli poprawić warunki 

swojego egzystowania, że tak powiem. Cóż więcej, Plan rozwoju sieci drogowej już nawiązując 

do Pana Boruczenki, staraliśmy się przekonać jak najrzetelniej potrafimy. Konsultowaliśmy ze 

wszystkimi gminami, ze wszystkimi włodarzami. Ja ubolewam nad tym, że to zostało zrobione 

tak późno, bo ten Plan rozwoju sieci drogowej na rok 2024, winien być zrobiony w końcówce 

2023 roku. Mam jeszcze taki wniosek do pana Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych, czy stan 

techniczny dróg jest w stanie realizacji, takie pytanie, czy nie bo on już ten stan techniczny dróg 

na terenie powiatu winien być przygotowywany. Kilkukrotnie pytałem tak jednoznacznie nie 

dostałem odpowiedzi. Szanowni Państwo, jeszcze nawiązując do interpelacji, to nie są 

odpowiedzi na interpelacje, proszę mnie później nie poprawiać, jeżeli chodzi o remonty  

w Starostwie Powiatowym. Ta informacja Panie Arku jest trochę niesprawiedliwa, bo zauważył 

Pan jeden pokój, a chciałem Panu powiedzieć, że remontujemy tych pokojów zdecydowanie 

więcej i wyposażenie nie kupione dostało tylko do jednego pokoju, tylko do wielu również 

pracowników, nie tylko na tych kierowniczych stanowiskach. I chciałem jeszcze Panu jedną 

rzecz powiedzieć. ja naprawdę byłem w wielu miejscach, w wielu Starostwach. Proszę, jak Pan 

będzie w Zamościu, przykładowo w Biłgoraju, pojechać, zobaczyć, jak wyglądają gabinety 

włodarzy, jak wyglądają gabinety, bo taka dość, ja naprawdę szanuję Cię Arek, ale słaba ta 

interpelacja i to tak trochę politycznie, zresztą to zagranie z tym wstrzymywaniem się głosu, 

tak to odbieram. Mam nadzieję, że ta przyszła współpraca będzie zdecydowała. Proszę, proszę 

panie Witku, przeszkadzam? A ja tak grzecznie tylko tutaj Arkowi przypominam, że bardzo 

dobrze go odbieram, ale tak jak mówię, to nie był wniosek Pana Wicestarosty. Na jednym  

z Zarządów zwróciłem na to uwagę, że w naszym Starostwie wygląda to nie za ładnie, żeby nie 

powiedzieć brzydko. Remonty były i za poprzedniej kadencji, też były malowania, też był 

sprzęt kupowany i jak się dobrze przypominam Panie, Panie były przewodniczący do Pana też 

chyba coś było kupowane, tam też chyba, nic nie było kupowane, a to przepraszam bardzo. 

Nawet nie umalowane.  

 

Przewodniczący Rady powiedział, że korzysta z mebli Pana Przewodniczącego Witolda 

Boruczenko i do końca kadencji, jeśli będzie mu dane tu zasiadać, będzie również z nich 

korzystać.  

 

Starosta Janusz Szpak powiedział: Panie Przewodniczący, natomiast ja trochę dłużej już 

korzystam z mebli przez pierwszego Starostę, kolegę Piotra Jelonka i dobrze służą. Myślę, że 

dalej będą służyły. Nie zamierzam również niczego wymieniać, także zapewniam państwa.  

 

Przewodniczący Rady powiedział, że kontynuujmy temat dalej o meblach i udzielił głosu 

radnemu Arkadiuszowi Danielakowi. 

 

Radny Arkadiusz Danielak powiedział: Poniekąd tutaj przez radnego Mariusza, zarazem 

członka zarządu zostałem wywołany tutaj do dyskusji, no to ja bardzo się cieszę, że 

zaopiniowaliście. Przypominam, że nie chodziło mi też o meble w całym Starostwie tylko  

w pokoju Wicestarosty. No i też mam taką sugestię, że jeżeli Zarząd tak ochoczo opiniuje 

wnioski i dajmy na to tak jak Pan przed chwilą powiedział na zakup mebli, to tak samo ochoczo 
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zaopiniuje mój wniosek jak się zwrócę na Zarząd o zakup sprzętu komputerowego dla właśnie 

tej placówki szkolno opiekuńczo wychowawczej, bo też uważam to za celowe wydatkowanie 

pieniążków publicznych i ewentualnie taką samą kwotą, że wesprzecie tutaj zakup tego sprzętu 

komputerowego i innych potrzebnych rzeczy. 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu radnemu Marcinowi Lisowi. 

 

Radny Marcin Lis powiedział: Ja bardzo krótko Panie Przewodniczący, bo tutaj padła uwaga, 

że na komisji finansów były zastrzeżenia. W komisjach, w których pracuję nie było żadnych 

zastrzeżeń podczas pracy nad uchwałą budżetową. Nikt nie zgłaszał żadnych uwag, żadnych 

pomysłów, żadnych nowych informacji. Wszystko było, że tak powiem, dobrze. Był Pan 

Skarbnik, można było zadawać mu pytania. Nikt żadnych pytań nie zadawał i to tylko tyle woli 

wyjaśnienia.  

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu radnemu Lucjanowi Cichoszowi.  

 

Radny Lucjan Cichosz powiedział: Panie Przewodniczący ja odnośnie mebli. Pamiętam, że 

meble Wicestarosty jak byłem, były przyzwoite. Więc wymiana jednej tylko grupy, czyli 

Wicestarosty, a nie wymiana Starosty jest to niewłaściwe. Troszczyłbym się o zakupienie mebli 

dla drugiego Wicestarosty, czyli członka zarządu urzędującego. Być może tam jest brak mebli.  

 

Przewodniczący Rady powiedział, że dyskusji na temat budżetu nie było, za to na temat mebli 

jest bardzo. Czyli kontynuujmy dyskusję o meblach, bardzo proszę radny Mariusz Frąc.  

 

Radny Mariusz Frąc powiedział: Te meble wystarczająco mi, wie Pan, wystarczają. Jak tam 

wchodzi Pan do mnie do pokoju to widzimy mamy od wielu lat gorszy problem od poprzedniej 

kadencji archiwum, ale już to robimy także postaramy się uporządkować te sprawy, które były 

nieuporządkowane. Pomieszczenie na archiwum będzie zlokalizowane w miejscu, gdzie był 

kiedyś barek tak żebyśmy mogli godnie przyjmować naszych interesantów. A tak jak jeszcze 

raz wrócę, bo kilka tematów przeskoczyłem. Dziękuję jeszcze raz Gminie Żółkiewka, bo 

bardzo tanio tą inwestycję wykonała. Ja mogę dać tutaj takie przykłady z 2022 r. z mojego 

okręgu cena za 1 km wynosiła czasami nawet prawie 4 mln zł, dokładnie 3 965 533 zł.  

Dla porównania, drodzy państwo, w miejscu taka sama inwestycja w 2019 r. kosztowała  

1,1 mln zł. Także jeżeli mówimy o drożyźnie to zaczęła się ona w 2019 r. Odcinek drogi 

Suszeń-Majdan Borowski-Wirkowice został wykonany w cenie 1 km - 1 185 000 zł. Jeżeli 

chodzi o 2024 r. cena za 1 km w tej samej gminie wynosiła prawie 4 mln zł. Jeżeli już 

zaczynamy o drożyźnie no to mówmy, że ona nie zaczęła się 7 miesięcy temu tylko 

zdecydowanie wcześniej.  

 

Przewodniczący Rady powiedział: Dobrze, dziękuję kończąc tą dyskusję, już zaraz Panie 

Starosto, chciałem Państwu życzyć wesołych świąt, dużo zdrowia, samych sukcesów, 

spokojnego spędzenia okresu świątecznego i oddaję głos jako ostatniemu Panu Staroście, 

bardzo proszę.  

 

Starosta Janusz Szpak powiedział: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, bardzo krótko, ale 

żeby zakończyć sprawę mebli, Drodzy Państwo, o meblach nie chce się wypowiadać, ale w tym 

pokoju było tak nieczysto, należało pobielić, pomalować i to zostało wykonane. Myślę, że nie 

są to duże sumy, ponieważ nasi pracownicy wykonali tą robotę, także minimalnie jak tylko 

można po prostu odnowiony został pokój pana Wicestarosty. Ale żeby już zupełnie zakończyć 

sprawę mebli odpowiem taką metaforą. Kolego Lucjanie, idzie dwóch hodowców, idą pod górę 
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i jeden z nich coś niesie w worku, ciągle się zatrzymuje, ma kij ze sobą. Ten drugi pyta, 

dlaczego ty się zatrzymujesz, co ty tam robisz tym kijem? On mówi, ja niosę szczury, strasznie 

mnie gryzą w plecy i jak takich pomieszam, pomieszam, to gryzą się między sobą, a mnie 

przestają gryźć. Ale nie, nie pogryziemy się drodzy państwo. To była tylko taka metafora. 

Drodzy Państwo, koniec roku to niezwykły czas. To czas, kiedy dokonujemy podsumowań  

i refleksji. W ten magiczny czas chciałbym Państwu również złożyć życzenia, ale najpierw chcę 

podziękować za przyjęcie dzisiejszego budżetu, za waszą samorządową mądrość. Chcę wam 

podziękować za tą krótką, ale siedmiomiesięczną wspólną podróż. Dziękuję z całego serca, bo 

naprawdę w ciągu tego krótkiego okresu czasu, ale wiele się udało dzięki Wam Wysoka Rado 

i serdecznie za to dziękuję. Chcę jednocześnie zaprosić wszystkich na uroczystość, którą 

zamierzamy zorganizować w naszym Muzeum w dniu 8 stycznia, by pożegnać rok, by powitać 

Nowy Rok, by dokonać podsumowań, by powiedzieć o planach i założeniach na przyszłość, by 

się wspólnie spotkać, podzielić opłatkiem, bo to jest taki magiczny czas, zarówno koniec roku, 

jak i początek. A teraz w przededniu najpiękniejszych polskich świąt, którym na imię Boże 

Narodzenie chciałbym Wysoka Rado życzyć wszystkim pomyślności, zdrowia i niech ta Boża 

dziecina z Betlejemskiego żłóbka wniesie do naszych serc miłość, radość, nadzieję, 

wszystkiego dobrego na święta, na Nowy Rok. Niech się darzy. Szczęść Boże.  

 

13. Zamknięcie XI Sesji Rady Powiatu w Krasnymstawie 

Przewodniczący Rady stwierdził, że został wyczerpany porządek obrad sesji i zamknął obrady 

XI Sesji Rady Powiatu w Krasnymstawie VII kadencji.  

Transmisja z obrad XI Sesji Rady Powiatu VII kadencji jest udostępniona w Biuletynie 

Informacji Publicznej i na stronie internetowej powiatu oraz w siedzibie Starostwa. 

 

Przygotował(a): Ewelina Łukaszczuk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


